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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 1 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 01/2011 
Caràcter: ordinari 
Data: 18 d’octubre de 2011 
Horari: de 19.30 a 20 h 
Lloc: Centre cívic de Sant Oleguer 
 
 
Assistents 
 
Lourdes Ciuró Buldó, presidenta  
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Juan Antonio González Marin, vocal del PSC 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Jordi Font i Renom, vocal de CiU 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar  
Manuel Sanz Pérez, de l’AV Rambla-Centre 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Josep Maria Gusi Ribas, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de entitats educatives 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Isidre Vicente Rebull, vocal del grup altres entitats 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Muñoz Balart, vocal de la CUP (5%) 
Antoni Sànchez i Blanch, vocal d’ERC (5%) 
Emili Tapias Sola, secretari general de l’Ajuntament 
 
Altres assistents: 
 
Melcior Manau Gironès, coordinador del districte 
Míriam González Ruíz, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
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Absents 
 
Marta Brullet Rodríguez, vocal del PP (5%) 
Juan Álvarez Caro, vocal del PSC 
Conchita Martínez Elcacho, vocal de l’Agrupació d’Hostafrancs 
 
Excusen l’absència: 
 
Tona Sallent Custodio, vocal d’ES (5%) 
Antònia Miquel Puigdellívol, entitats de gent gran 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Constitució del Consell del Districte 1. 
2. Elecció dels representants al consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 

Municipal i Igualtat Dona-Home. 
3. Organització i pla de treball 2011 –2012. Comentaris i aportacions en relació a 

l’enquesta lliurada. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, Lourdes Ciuró, declara oberta la 
sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Constitució del Consell del Districte 1 
 

Obre la sessió la Sra. Lourdes Ciuró, presidenta del Consell del Districte 1, i dóna la 
benvinguda als assistents a l’acte constitutiu del Consell del Districte 1. Fa una breu 
explicació de com seran els plenaris i encoratja els vocals a participar i treballar. 
 
Seguidament, dóna la paraula al senyor Emili Tapias, secretari de l’Ajuntament de 
Sabadell, el qual llegeix el dictamen i anomena un per un tots els vocals que 
compondran el Consell del Districte 1. Tots els membres assistents signen que han 
rebut còpia de l’acord de la Junta de Govern Local. 
 
A continuació, pren la paraula la presidenta per informar els vocals que cal fer l’elecció 
dels representants del Consell del Districte 1 als diferents consells sectorials de la ciutat 
i els anima a participar-hi. 

 
 
4. Elecció dels representants al consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 

Municipal i Igualtat Dona-Home. 
 

- Elecció del representant del Consell de Ciutat 
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A la legislatura anterior, el representant va ser el senyor Lluís Saila, el qual 
expressa la voluntat de continuïtat, cosa que s’acorda per majoria. 
 

- Elecció del representant del Consell d’Esports 
 
A la legislatura anterior, el representant va ser la senyora Joana Soler, la qual 
expressa la voluntat de continuïtat, cosa que s’acorda per majoria. 
 

- Elecció del representant del Consell de Salut 
 
Es presenta com a únic candidat el senyor Joan Miquel Pardo i s’aprova per 
majoria. 
 

- Elecció del representant del Consell d’Educació 
 
Es presenten dues candidatures. D’una banda, el senyor Juan Antonio Paleo, el 
qual fa una breu presentació d’ell mateix i de la seva trajectòria personal. I, d’altra 
banda, la senyora Olga Balada, que fa el mateix.  
 
La presidenta anuncia que cal fer una votació entre els vocals que tenen dret a 
vot, que en total són 22, i es fa a mà alçada començant pel senyor Paleo.  
 
El senyor Melcior Manau, coordinador del Districte 1 informa que el senyor Paleo 
ha obtingut 15 vots al seu favor i, per tant, no cal demanar els vots per a la 
senyora Balada. 
 
S’aprova per majoria que el representant sigui el senyor Juan Antonio Paleo 
Marcos. 

 
- Elecció del representant del Consell d’Igualtat Dona-Home 

 
Es presenta com a únic candidat el senyor Evaristo Fortuny  i s’aprova per majoria. 
 
Finalitzades les eleccions dels representants, la senyora Lourdes Ciuró informa els 
assistents de la seva voluntat d’assistir als consells sectorials en qualitat 
d’observadora, ja que el reglament així ho preveu. Resta pendent fer la proposta 
en ferm a l’equip de govern per tenir el seu vistiplau. 
 
A continuació, la presidenta planteja als assistents si volen continuar fent els 
plenaris en dimarts o bé volen passar-los als dilluns. Es fa una votació a mà 
alçada i s’acorda fer-los en dilluns. 
 
També es sotmet a votació l’horari d’inici dels consells amb el recompte següent: 
10 votacions a favor de les 19 h i 9 a favor de les 19.30 h. Per intentar facilitar 
l’arribada a l’hora de tots els vocals, s’acorda que les sessions es faran de 19.15 h 
a 20.45 h. 
 
S’acorda que el ple es farà el primer dilluns després del primer dimarts de mes i a 
partir d’aquí es farà un calendari que es passarà a tots els representants. 
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La presidenta recorda que s’ha enviat a tots els membres una enquesta que cal 
omplir i fer arribar a l’oficina del Districte 1 com més aviat millor. 
 
Per començar a conèixer els vocals, la presidenta proposa fer una torn de 
presentacions en veu alta. També es presenten els tres vocals que s’han nomenat 
amb posterioritat. 
 
Per acabar, la senyora Ciuró agraeix a tots el presents la seva assistència a l’acte i 
demana que es traslladin tots els acords que es portin a terme en aquest ple als 
seus col·lectius. 

 
 
La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari general, estenc aquesta acta. 
  
El secretari general Vist i plau 
 La presidenta 
 
 
 
 
 


